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فساد در فوتبال تنها 
مختص کشور ما 
نیست و چند سال 
پیش شخص سپ 
بلاتر، رئیس فیفا به 
دلیل فساد با بارش 
اسکناس در نشست 
 خبری مواجه شد.
بلاتر به دلیل 
فساد در فوتبال 
برکنار شد؛ بعد از 
این اتفاق، فیفا و 
زیرمجموعه هایش 
برای اصلاح چهره 
مخدوش این نهاد 
تلاش می کنند

آغاز راستی آزمایی در مبلغ قرارداد ها
محمدرضـــا کشـــوری فرد، سرپرســـت ســـازمان لیگ 
فوتبـــال در نامه ای به تیم های ســـپاهان، اســـتقلال، 
پرســـپولیس و تراکتور از این چهار باشگاه درخواست 
کرد که قراردادهایشـــان را تا امروز )سه شـــنبه( به این 
سازمان ارائه کنند. این نامه نکاتی به همراه داشت که 
یکی از آنها، ابلاغ آن به تنها چهار باشـــگاه لیگ برتری 
و همچنین مهلت این نامه تـــا ۲۷ خرداد بود، چرا که 
پایان نقل و انتقالات در تاریخ ۱۲ مرداد است. به همین 
دلیل ابهاماتـــی درباره این نامه به وجود آمد. شـــنیده 
می شود برنامه سازمان لیگ برای بررسی و راستی آزمایی 
قراردادهای باشگاه های لیگ برتری، مرحله به مرحله 
اســـت که مرحله نخســـت آن با ســـپاهان، استقلال، 
پرسپولیس و تراکتور بوده است. در همین راستا پس 
از بررســـی قراردادهای این چهار باشـــگاه، نوبت به ۱۲ 

باشگاه لیگ برتری دیگر خواهد رسید.

 در انتظار سومین
بمب نقل و انتقالاتی آسیا

از آغاز شـــروع نقـــل و انتقالات تابســـتانی گمانه زنی های 
بسیاری درخصوص مقاصد احتمالی مهدی طارمی، ستاره 
بوشـــهری تیم ملی کشورمان و پورتو، شـــنیده می شود و 
طرفداران فوتبال منتظرند ببینند که سرنوشـــت الماس 
ایرانی چه خواهد شـــد. بـــه گزارش جانلـــوکا دی مارتزیو 
خبرنگار مشهور ایتالیایی فعال در حوزه نقل و انتقالات، 
ژرژ مندس  ملقب به پادشاه شیک پوش نقل و انتقالات که 
درحال حاضر معروف ترین و بهترین مدیر برنامه دنیاست، 
مدیر برنامه مهدی طارمی خواهد شد. مندس مدیر برنامه 
بازیکنان بزرگی در فوتبال دنیا بوده که معروف ترین آنها 
رونالدو فوق ســـتاره پرتغالی اســـت. طبق گمانه زنی های 
مطبوعاتی و پیگیری ها، دو تیم رقیب و همشهری میلان 
و اینتـــر خواهان جذب مهدی طارمی هســـتند که از بین 
این دو تیم، آث میلان در جذب طارمی مصمم تر اســـت. 
در این خصوص، میلان درحال حاضر یک ســـهمیه برای 
جذب بازیکنان خارج از اروپا وجود دارد که این ســـهمیه 
بطور حتم یا به طارمی تعلق خواهد گرفت یا به ســـامویل 
چوکووئزه، ســـتاره نیجریه ای ویارئال. درحال حاضر تک 
سهمیه میلان برای جذب بازیکنان غیراروپایی و همچنین 
اختلاف میلانی ها با سران پورتو در خصوص قیمت ستاره 
ایرانی پورتو، دو مانع مهم و اساســـی برسر جذب طارمی 
توسط میلان هســـتند. پورتو در ازای دریافت ۲۵ میلیون 
یورو حاضر است طارمی را به میلان بفروشد اما میلانی ها 
باتوجه به شـــرایط ســـنی طارمی و اینکه تنها یک سال از 
قرارداد او باقی مانده، حاضر به پذیرش این مبلغ نیستند. 
گفته می شـــود که ژرژ مندس قرار است به عنوان ایجنت 
طارمی در جهت تســـهیل شـــرایط حضـــور او در میلان با 
سران پورتو وارد مذاکره شود. ژرژ مندس رابطه نزدیکی با 
سران پورتو دارد و احتمال دارد که تلاش های او مثمرثمر 
واقع شود. این در حالی است که امسال لی کانگ، هافبک 
تیم ملی کره جنوبی به پاری سن ژرمن پیوست و کیم مین 
جائه یکی دیگر از بازیکنان تیم ملی کره جنوبی راهی بایرن 
مونیخ شـــد. حالا همه در انتظار انتقال ستاره کشورمان 
به میلان هستند تا طارمی به عنوان سومین بمب نقل و 

انتقالاتی آسیا در لباس روسونری دیده شود.

نیما نکیسا مدیرعامل ذوب آهن شد
طی حکمی از ســـمت مدیرعامـــل کارخانه ذوب آهن ، 
نیما نکیســـا دروازه بان پیشـــین تیم ملی فوتبال ایران 
و پرسپولیس به عنوان مدیرعامل این باشگاه منصوب 
شد. نکیســـا در مقطع دکتری در رشته آسیب شناسی 
تحصیل کرده اســـت و ســـوابقی چون مدیـــر چندین 
آکادمی ورزشی، عضویت در هیأت مدیره چند مجموعه 
و مدیر کمیته آموزش فدراسیون فوتبال را نیز داراست.

رونمایی از جزئیات قرارداد کوین یامگا با استقلال

قیمت معقول ستاره فرانسوی آبی ها
کوین یامگا، هافبک استقلال در حالی خودش را برای 
ســـومین ســـال حضور در اســـتقلال و لیگ برتر ایران 
آماده می کند کـــه با قیمت معقولی بـــرای آبی ها بازی 
می کند. این بازیکن فرانســـوی در لیگ بیســـت ویکم 
وارد فوتبال ایران شد و در همان فصل نخست با ۱۰ گل 
زده به عنوان بهترین گلزن تیم قهرمان فصل رســـید. 
یامـــگا در لیـــگ بیســـت و دوم هم یکـــی از مهره های 
مهم اســـتقلال بود. به گزارش ایسنا، جزئیات قرارداد 
کوین یامگا در لیگ بیســـت ویکم و بیست ودوم نشان 
می دهد که این بازیکن فرانســـوی با قیمتی معقول به 
استقلال پیوسته اســـت؛ قیمتی که شـــاید پایین تر از 
برخی بازیکنان داخلی اســـت که نیمی از کارآیی یامگا 
را هم ندارند. قرارداد یامگا برای فصل نخست مجموعاً 
۳۰۰ هـــزار یورو بوده که با آپشـــن های قـــرارداد به ۳۷۵ 
هزار یورو می رســـد. آپشـــن هایی که در سال اول برای 
یامگا فعال شـــده، ۲۰ هزار یورو بابت قهرمانی در لیگ 
برتر، ۳۲۰۰ یورو بابت پیروزی در بازی های لیگ برتر، ۲۶ 
هزار یورو بابت رضایت مدیرعامل و ۲۶ هزار یورو بابت 
رضایت سرمربی بوده اســـت. اصل قرارداد یامگا برای 
فصل دوم با ۲۰ درصد افزایش به ۳۶۰ هزار یورو رسیده 
اســـت. علاوه بر این آپشـــن ها دریافتی یامگا را به عدد 

۴۲۷ هزار یورو رسانده که ۳۰۰۰ یورو بابت 
پیروزی های لیگ برتر و ۶۴ هزار یورو با 

فرض موافقت مدیرعامل و سرمربی 
تیم به این بازیکن پرداخت 

می شود.

خبر

استقلال این روزها با مشکلات ریزودرشتی 
روبه رواست و این موضوع باعث شد تا آبی ها 
فعالیـــت آنچنانی در فصل نقـــل  وانتقالات 
نداشته باشند. اما این شرایط سخت آبی ها 
باعث نشـــد تا روحیه بازیکنـــان و کادر فنی 
پایین بیاید. جواد نکونام، سرمربی استقلال 
با انتشار یک استوری در اینستاگرام تأکید 
کرده که علی خطیر و تیم مدیریتی استقلال 
دغدغه حل مشکلات را دارند. علاوه بر این 
سرمربی اســـتقلال اعلام داشت که ظرف 
یکی دو روز آینده خبرهای خوشی خواهید 
شنید. پیش از این استقلال فقط توانست 
مهرداد محمدی و آرمین سهرابیان را جذب 
کند. در این شـــرایط عصر یک شنبه ایمان 
ســـلیمی، مدافع ۲۷ ســـاله، فصل گذشته 
مس رفســـنجان با عقد قراردادی دو ســـاله 
رسماً به اســـتقلال پیوست. سلیمی پس از 
پیوستن به استقلال گفت: »تمام تلاش من 
بر این است که دل هواداران استقلال را برای 
فصل بعد شـــاد کنم.« علاوه بـــر این آبی ها 
در درون دروازه شـــرایط مبهمی داشتند و 
مدیران این باشگاه برای این پست به دنبال 
جذب امیرعابدزاده بودند که به نظر می رسد 
پرونده این انتقال بسته شده به همین دلیل 
مدیران اســـتقلال با سید حســـین حسینی 
بـــه توافق رســـیدند و دروازه بـــان و کاپیتان 
آبی ها به مدت ۲ســـال قراردادش را با این 
تیم تمدید کرد. گفتنی اســـت قـــرارداد این 
دروازه بان با اســـتقلال ســـفید امضا شـــده 
و باشـــگاه اســـتقلال بابت ایـــن همکاری و 
همراهی از کاپیتان خود کمال تشکر را دارد. 
حسینی پس از امضای قرارداد بیان داشت: 
»۱۰هفته مانده به پایان لیگ در اردوی تیم 
ملی بودم و در آن زمان خیلی از دوستان 

دنبال دروازه بـــان بودند تـــا جایگزین من 
شود. همه اینها ذهن من را درگیر کرده بود. 
جالب اینجاســـت که در آن زمان دوستان 
دنبـــال دروازه بانـــی بودند کـــه در تیم ملی 
نبود! همین مدیران ســـابق عزیز که دنبال 

بمب ترکاندن بودند.«

لیست مازاد جواد نکونام
پـــس از پیوســـتن نکونـــام بـــه اســـتقلال 
صحبت هـــای زیـــادی در خصوص لیســـت 
مازاد این تیم مطرح شد که البته سرمربی 
اســـتقلال اعلام کرد که جدایـــی بازیکنان 
مازاد منوط  به جذب بازیکن جدید است. 
در این شرایط اعلام شد که علیرضا رضایی، 
سجاد شـــهباززاده، زبیر نیک نفس و آرمان 
رمضانی نفراتی هستند که در صورت جذب 
بازیکنـــان جدید به صـــورت قطعی از جمع 

آبی ها جدا خواهند شد.

دردسر جدید استقلال
با پیگیری های مدیرعامل باشـــگاه شاهین 
بوشـــهر، احکام فیفـــا در پرونـــده مکانیزم 
مشارکت مهدی قایدی و محمد محبی که 
در کشـــورمان بیشـــتر به حق رشد معروف 
اســـت، صادر شـــد و حالا باشـــگاه تهرانی 
بایـــد در مورد این مســـأله رضایت باشـــگاه 
بوشـــهری را جلـــب کند. علیرضـــا نعمتی، 
مدیرعامل شـــاهین در خصوص شـــکایت 
از باشگاه اســـتقلال، اظهار داشت: »با رأی 
فیفا، باشـــگاه استقلال به پرداخت بیش از 
۱۰ هزار درهم بابت حق رشد قایدی و بیش 
از ۲ هزار یورو بابت حق رشد محبی محکوم 
شـــده است و آبی ها ۴۵ روز فرصت دارند تا 
تســـویه حســـاب کنند. در غیر این صورت 

پنجره نقل و انتقالات استقلال توسط فیفا 
بسته خواهد شد.«

مدافع آبی هاراضی به کاهش قرارداد
استقلال علاوه بر بازیکنان جدید، به دنبال 
مذاکره بـــا بازیکنان قدیمـــی بابت تمدید 
قرارداد است و در این بین آبی ها از بازیکنان 
خـــود می خواهند که مبلغ قراردادشـــان را 
کاهش دهنـــد. عارف غلامی، مدافع میانی 
آبی هـــا یکـــی از همین بازیکنان اســـت که 
ابتدا جایی در لیست سرمربی تیم نداشت 
اما با توجه به شرایط فعلی به میز مذاکرات 
برگشـــته و قرار اســـت با مدیران باشگاه در 
جلســـه ای حاضر شـــود.  مدافع اســـتقلال 
در دور جدید مذاکـــرات، حاضر به کاهش 
قرارداد جدیدش نســـبت به فصل گذشته 
شـــده و حتـــی گفته می شـــود ایـــن کاهش 

قرارداد چشمگیر خواهد بود.

پیام امیدوارکننده نکونام به هواداران استقلال

بازگشت حسینی به قفس توری آبی ها
توافق ایمن حسین با سرخپوشان به نقل از سایت عراقی

مشکل خط حمله سرخپوشان حل نشد

از دلالی و بلیت فروشی تا اصلاح وضعیت هواداران 

 : AFC مهمترین فرمان 
مبارزه با فساد در فوتبال ایران! 

تاج: امسال لیگ مان با نظم 
بیشتری برگزار خواهد شد
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یکی از معضلات فوتبال پایه ادامه کار مدارس 
بدون مجوز اســـت. بر همین اســـاس یکی 
دیگر از اقدامات فدراســـیون سروســـامان 
دادن به این حوزه است. قرار بر این است که 
هیأت های استانی بر مسائلی همچون مجوز 
فعالیت تیم های پایه در سراسر کشور نظارت 
بیشـــتری داشته باشـــد و با همراهی نیروی 
انتظامی، فساد در این حوزه را برطرف کند.

این مسائل از الزامات ای اف سی در صدور 
مجـــوز حرفه ای در رده های مختلف اســـت 
و کنفدراســـیون فوتبال آسیا این موارد را در 
ســـال های اخیر به فدراســـیون های تمامی 
کشـــورهای آســـیایی از جمله فدراســـیون 
فوتبـــال ایران تأکیـــد کرده و بـــرای رفع این 
موضوعـــات اخبـــار را کاملاً رصـــد می کند و 
در صـــورت عدم رفع ایـــن موضوعات مجوز 
حرفه ای باشـــگاه ها باطل خواهد شد. مثل 
اتفاقی که برای باشـــگاه اســـتقلال رخ داد و 
این تیم از حضور در مسابقات لیگ قهرمانان 
آســـیا محروم شـــد. البتـــه  ای اف ســـی هر 
ســـاله این موضوعـــات را از تیم های فوتبال 
می خواهد و تیم ها موظـــف به رفع ایرادات 
هستند. بر همین اساس فدراسیون فوتبال 
قصد دارد تا در آغاز لیگ بیست و سوم این 
موضوعـــات را برطـــرف کند تـــا دیگر تیم ها 
مشـــکلی در صدور مجوز حرفه ای نداشـــته 
باشند. سالم ســـازی و ایجاد نظم و انضباط 
موضوعی اســـت که در فوتبال ایـــران کاملاً 
مغفول مانده اســـت و در سال های اخیر به 
این موضوع توجهی نشده، حالا با الزامات 
ای اف سی، فدراسیون فوتبال موظف به رفع 
ایرادات مختلف در فوتبال باشگاهی است.

موضوع باعث شـــده تا به بحـــث هواداران 
تیم هـــای میزبان و میهمـــان اهمیت داده 
شـــود و هر دو تیم ملزم به ارائه خدماتی به 

هواداران خود باشند.
بلیت فروشـــی: یکـــی دیگر از مســـائلی که 
در اســـتادیوم های فوتبال بـــه وضوح دیده 
می شـــود، بحث بلیت فروشـــی است. این 
موضـــوع باعث شـــده تـــا در بازی های مهم 
بخصوص در دربی تهران بازار ســـیاه به راه 
بیفتد. فدراســـیون برای رفـــع این موضوع 
در اولیـــن اقـــدام ســـامانه بلیت فروشـــی 
الکترونیکی را راه اندازی کرد که این سامانه 
باعث شـــده تـــا هـــواداران فوتبـــال جایگاه 
خـــود را در ورزشـــگاه بدانند و براســـاس آن 
در ورزشگاه ها مستقر شـــوند. علاوه بر این 
فدراسیون تمامی ورزشـــگاه ها را موظف به 
استقرار گیت های ورودی و خروجی خواهد 
کرد که البته برخی از ورزشگاه های کشور به 
گیت های ورودی و خروجی تجهیز شده اند 
و حـــالا بایـــد تمامی ورزشـــگاه ها گیت های 
ورودی و خروجی داشته باشند تا این حوزه 

سروسامان بگیرد.
فوتبال پایه: مبحث فوتبـــال پایه در ایران، 
یکی از مســـائلی است که شـــاید هیچ وقت 
برای بهبودش راهکار مشخصی ارائه نشده 
و ایـــن بخش همچنان با شـــیوه نادرســـتی 
اداره می شـــود. ایـــن در حالی اســـت که در 
فوتبال روز دنیا، فوتبال پایه هر کشور، یکی 
از ستون های اصلی به شمار می آید و تمامی 
تیم ها در بخش پایه فعالیت زیادی دارند اما 
در فوتبال ایران این گونه نیست و تیم ها به 
بخش پایه خود هیـــچ اهمیتی نمی دهند. 

تا بـــه تخلفـــات در این بخش سروســـامان 
داده شود. موضوع سقف بودجه موضوعی 
اســـت که هم اکنون در حال انجام اســـت و 
فدراسیون فوتبال اراده زیادی در برخورد با 

متخلفین دارد.
هـــواداری: ســـردادن شـــعارهای زشـــت و 
ناپسند توسط هواداران در ورزشگاه ها یکی 
از حواشـــی این رشته محسوب می شود. در 
این بین باشـــگاه ها در حوزه فرهنگی هیچ 
اقدامی انجام نمی دهنـــد و این بی توجهی 
باعث می شـــود تا فضای ورزشـــگاه ها سال 
به ســـال بدتر شـــود تا جایی که حالا شاهد 
شـــعارهای زشـــت و ناپســـند در ورزشگاه ها 
هســـتیم. یکی از خلأهای فوتبـــال ایران در 
بحث فرهنگی اســـت و ایـــن موضوع باعث 
ایجاد بداخلاقی های بســـیار در استادیوم و 
حتی خارج از اســـتادیوم های فوتبال شده 
است. این در حالی است که تیم های ما نام 
فرهنگی را یدک می کشند و برای این موضوع 
معاونت فرهنگی باشگاه ها و سازمان لیگ 
با یکدیگر همکاری خواهند داشت تا به این 

حوزه هم سروسامان داده شود.
 قـــرار بـــر این اســـت تـــا مباحث هـــواداری 
زیرمجموعه فدراســـیون فوتبال قرار بگیرد 
و مباحـــث فرهنگی در این حـــوزه پررنگ تر 
شود تا شـــاهد چنین اتفاقاتی در استادیوم 
نباشـــیم. تیم های فوتبال در سراســـر دنیا 
برای بحث هـــواداری اهمیـــت زیادی قائل 
هســـتند و برخی خدمات به هوادارانشـــان 
ارائـــه می دهنـــد؛ موضوعی کـــه در فوتبال 
ایران وجود ندارد و تیم ها هیچ مســـئولیتی 
در خصـــوص هـــواداران خود ندارنـــد. این 

محمدمحمدی ســـدهی/ سال هاســـت که 
در خصـــوص »فســـاد در فوتبال« مســـائل 
زیادی مطرح می شـــود و هـــر از چند گاهی 
جامعـــه فوتبـــال از موضوعـــات جدیدی در 
این حوزه رونمایـــی می کند. همه هواداران 
و مســـئولان فوتبال از موضوع فساد در این 
رشته پرطرفدار کاملاً آگاهی دارند اما با وجود 
این در سال های گذشته هیچ اقدامی برای 
مبـــارزه با این موضوعات انجام نشـــد و این 
بی توجهی ها باعث شده تا شاهد فراگیری 
فساد در حوزه های مختلف فوتبال کشورمان 
باشـــیم. دلالی، تخلفات در تیم های پایه و 
بی نظمی های بســـیار در بلیت فروشـــی و 
بحث هواداری موضوعات مهمی است که در 
فوتبال ایران وجود دارد اما حالا ای اف سی 
در قالب صدور مجوز حرفه ای باشـــگاه ها، 
فدراســـیون فوتبال را تحت فشـــار گذاشته 
تـــا اقداماتی برای سروســـامان دادن به این 

موضوعات انجام دهد.
دلالی: یکـــی از مهمترین مباحث در زمینه 
فســـاد در فوتبال دلالی است. شبکه دلالی 
در بخش های مختلف فوتبـــال ایران افراد 
زیادی دارد، قدرت این شـــبکه دلالی آن قدر 
بالاســـت که می توانـــد از بازیکن یا مربی ای 
که می خواهد حمایت کند یا او را از فوتبال 
دور کنـــد. در واقـــع گلوگاه اصلی فســـاد در 
فوتبـــال در این حوزه اســـت و فدراســـیون 
برای رفع فســـاد مالی در اولین اقدام قانون 
سقف بودجه را تصویب کرد تا با این قانون 
دســـت چنین افرادی را کوتـــاه کند. قرار بر 
این اســـت ایجنت های بازیکنان فوتبال زیر 
مجموعه فدراسیون و شناخته شده باشند 

مهدی تــــاج، رئیس فدراســــیون فوتبال 
و محمدرضــــا کشــــوری فرد، سرپرســــت 
نشســــت  در  دیــــروز  لیــــگ  ســــازمان 
هم اندیشــــی و آسیب شناســــی معاونت 
فرهنگــــی و کانــــون هواداران باشــــگاه ها 
حضــــور یافتنــــد. تــــاج در این جلســــه 
اظهار داشــــت: »امســــال لیگ ما با نظم 
بیشــــتری برگــــزار خواهد شــــد. نظمی 
بایــــد ایجاد می شــــد کــــه البته ســــال ها 
بــــه تعویق افتاده بود. بایــــد برای فیرپلی 
مالی تلاش می کردیم تــــا رقابت در لیگ 
پویا و پربارتر باشــــد . وقتــــی یک تیم ۲۸ 
میلیارد و دیگری ۴۰۰ میلیارد هزینه کند، 
یعنی تیم هــــا با هم برابر نیســــتند و یک 
رقابت پویــــا و پربازده اتفــــاق نمی افتد.«
رئیــــس فدراســــیون فوتبال با اشــــاره به 
کیفیــــت پایین برخــــی بازیکنــــان لیگ 
ایران گفت: »بازیکنی داشــــتیم که مورد 
اعتــــراض هواداران بوده و بــــا ۵ دقیقه یا 
نیــــم ســــاعت بازی کــــردن، عــــدد قابل 
ملاحظــــه ای می گرفــــت . بایــــد کیفیت 
بازیکن خارجی از داخلی بیشــــتر باشد. 
قانــــون جدیــــد کــــه می گویــــد بازیکن 
خارجــــی بایــــد ۶۰ درصــــد بازی هــــا را در 
زمین باشــــد بــــه ایــــن دلیل اســــت که 
بازیکن بــــازی کند. در غیــــر این صورت 
باشــــگاه ها نمی توانند از بازیکن خارجی 

در ســــال بعد اســــتفاده کنند.«
او خاطرنشــــان کرد: »همه فوتبال آســــیا 
عربســــتان نیســــت کــــه بازیکنانی مثل 
رونالــــدو و بنزما مطابق سیاســــت گذاری 
خاصــــی بیاینــــد. هرچند ایــــن موضوع 
فوتبــــال را جــــذاب می کنــــد امــــا قــــرار 
نیســــت در کل آســــیا اتفــــاق بیفتد. ما 
هم چنیــــن کاری انجــــام نمی دهیم. راه 
درســــت این اســــت که اگر درآمد خیلی 
بالایی داشــــتید، برهمین اساس بازیکن 
گران هم بگیرید. تمام ۱۶ باشــــگاه لیگ 
برتری ما زیانده هســــتند و اگر این مسیر 
ادامــــه پیدا کنــــد، فوتبال رو به ســــکون 

می رود.«
تاج تصریــــح کرد: »امســــال لیــــگ را با 
حضــــور بانــــوان در برخــــی ورزشــــگاه ها 
شــــروع خواهیم کــــرد. بایــــد تجهیزات 
هر ورزشگاه مثل ورودی، خروجی و... را 
بســــنجیم. شــــأن و منزلت بانوان ما این 
نیســــت که فضای مناســــبی برای آنها در 
نظر گرفته نشــــود و امکانــــات رفاهی که 
لازمه ورودشــــان است نباشــــد. البته در 
برخی ورزشــــگاه ها که مثل نقش جهان 
اصفهــــان، گل گهــــر، فولاد خوزســــتان 
و... آمــــاده حضور بانوان هســــتند و این 
مهــــم را انجــــام خواهیم داد. نــــگاه زن 
ســــتیزی نداریم بلکه هرجا شرایط مهیا 
باشــــد ایــــن کار را انجام خواهیــــم داد. 
امســــال هر باشــــگاهی مکلف اســــت به 
تعــــداد صندلی های ورزشــــگاه هواداران 
را روی صندلــــی خودشــــان بنشــــاند. با 
ایــــن کار فــــردی روی صندلــــی شــــخص 
دیگر نمی نشــــیند و مقدمــــات این کار در 

ورزشــــگاه فراهم می شــــود.«

تیـــم فوتبال پرســـپولیس پـــس از لغو 
اردوی ترکیه، تمرینات خود را در تهران 
برگزار می کند. سرخپوشـــان پایتخت 
عصر یکشنبه در دومین دیدار دوستانه 
خود به مصاف اســـتقلال خوزســـتان 
رفت و با تک حسین کنعانی زادگان به 
پیروزی رسید. شـــاگردان گل محمدی 
امروز در سومین بازی دوستانه خود به 
مصاف پیکان می روند. پرسپولیس در 
فصل پیش رو با جدایی عیسی آل کثیر 
و مهاجمان خارجی اش در خط حمله 
با مشـــکل کمبود بازیکن روبه رو است 
به ایـــن دلیل مدیران پرســـپولیس به 
دنبال جذب مهاجم هســـتند که البته 
در این پست مذاکرات شان با بازیکنان 
داخلـــی بی نتیجه بـــود و این موضوع 
باعث شد تا سرخ پوشان سراغ مهاجم 
خارجی بروند. ایمن حســـین مهاجم 
ملی پـــوش عراقـــی الجزیـــره امارات 
ایـــن روزها یکـــی از گزینه هـــای اصلی 
باشگاه پرســـپولیس است که علاوه بر 
پرســـپولیس تیم تراکتور هم خواهان 
جـــذب این بازیکن اســـت. بـــر همین 
اساس ســـایت »المحترفین« عراق در 
خبـــری اختصاصی اعلام کرد باشـــگاه 
پرســـپولیس مذاکرات مثبت و خوبی 
را با ایمن حســـین انجـــام داده و همه 
چیز به شـــکل خوبی برای انتقال این 
بازیکن به باشگاه تهرانی سپری می شود 
اما جالب اینجاست که با وجود اخبار 
منتشر شده دیروز اعلام شد که یحیی 
گل محمدی، ســـرمربی سرخپوشـــان 
تمایلی بـــه جذب ایـــن مهاجم عراقی 

ندارد.

انتقال عزت اللهی منتفی شد
در روزهـــای گذشـــته اخبـــار زیـــادی در 
خصوص حضور ســـعید عـــزت اللهی در 
پرســـپولیس و حتی اســـتقلال منتشـــر 
شـــد امـــا جدیدترین خبـــر در خصوص 
هافبـــک تیم ملی این اســـت کـــه حضور 
ســـعید عزت اللهـــی در پرســـپولیس در 
شـــرایط فعلی منتفی است. دانمارکی ها 
از مدت ها قبل پیشنهاد تمدید دو سال 
و نیمه را به سعید عزت اللهی داده بودند 
ولی حالا با توجه به قرارداد باقی مانده ۶ 
ماهـــه تلاش دارند او را حفـــظ کنند و به 
همین دلیل ســـنگ بزرگی برای جدایی 
پیش پای او انداخته انـــد. به گونه ای که 
به او اعلام کردند مبلغی که برای جدایی 
او درنظـــر گرفته انـــد مبلغی حـــدود یک 
میلیون دلار است. عزت اللهی که از این 
رقم مدیران وایله شوکه شده به پیشنهاد 
تمدید قـــرارداد با وایله پاســـخی نداده و 
تنها بـــه آنها تأکید کرده بـــا این وضعیت 
بهتر است تا پایان قراردادش در این تیم 
بماند و بازی کند و بعد از ۶ ماه به عنوان 

بازیکن آزاد جدا شود.

وضعیت مبهم میلاد سرلک
روز یکشنبه اعلام شـــد که میلاد سرلک 
ســـرباز اســـت و نمی توانـــد در این فصل 
سرخپوشـــان را همراهی کنـــد؛ البته در 
مورد وضعیت هافبک سرخپوشان حرف و 
حدیث زیاد است و پرسپولیس باید کاملاً 
هوشـــیارانه عمل کند. گروهی از وکلای 
فوتبالی از جملـــه صمد ابراهیمی مدعی 
هستند ملاک سرباز شـــدن یا نشدن به 
ســـبب ملی پوش بودن، اولیـــن اردوی 

تیم ملی بعد از پایان ۲۸ ســـالگی است. 
ســـرلک متولد ۶ فروردین ۷۴ اســـت و ۶ 
فروردین ۱۴۰۲ این بازیکن ۲۸ ساله شده 
و در اولیـــن اردوی بعد از این تاریخ، ملی 
پوش نبوده پس ســـرباز اســـت و دو ماه 
آینده باید خدمـــت را آغاز کند. از این رو 
دعـــوت در اردوی بعدی تأثیری در ماجرا 
نـــدارد. اما گروه دیگـــری از جمله وکلای 
حقوقی باشـــگاه پرسپولیس تأکید دارند 
میـــلاد ســـرلک در فروردین مـــاه به تیم 
ملی دعوت شـــده و مقابل کنیا بازی هم 
کرده اســـت. بنابراین او طبـــق قوانین تا 
شهریور ماه سرباز نیســـت و اگر در فیفا 
دی و اردوی بعدی دعوت شـــود، مشکلی 
نخواهد داشـــت. ایـــن موضوعات باعث 
شـــده تا باشـــگاه پیگیر وضعیـــت دقیق 
سرلک باشـــند تا مشـــکلی برای این تیم 

بوجود نیاید.


